
ProtokoN Nr 75/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 2 stycznia 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli :

Starosta - Antoni JanTarczynski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czlonkowie Zarzadu: t-ukasz Booucki
Piotr Wieciorer<
Marek Pachnik

oraz: Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Artur Wiqckowski - dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Czeslaw Mazek - z-ca dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Agnieszka Chojecka-Zaperly - gl. ksiqgowa SPZOZ w Minsku Maz.
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomosciami

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3 Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Podjgcie uchwaly w sprawie wyrazenia opinii dotyczqcej projektu ,,Programu Ochrony

Srodowiska dla Gminy Dobre do roku 2020".
5. Sprawy z zakresu sluzby zdrowia.
6 Podjqcie uchwaly w sprawie przekazania na rzecz Miasta Stotecznego Warszawy

nieruchomosci polozonych w Warszawie Wesolej, zajqtych pod ulice Niemcewicza,
'1 Praskiego Pulku, Armii Krajowej i Wspolnq, stanowiqcych drogi powratowe.

7 Podjgcie uchwat w sprawie udzielenia upowaznien dyrektorom powratowym jednostek
organizacyjnych.

8. Podjgcie uchwaly w sprawie ustalenia planu dochodow i wydatk6w jednostkom
budzetowym, planu finansowego zadan z zakresu administracji rzqdowej oraz planu
finansowego dochodow podlegajqcych przekazaniu do budzetu paristwa w 2017 roku.

9 Podjqcie uchwaly w sprawie ustalenia harmonogramu realizacji dochodow iwydatkow
budzetu Powiatu Minskiego na I kwartal2017 r.

10. Sprawy ro2ne.
1 1 . Zamknigcie posiedzenia

Ad. 1

Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad, 2
Starosta - Antoni Jan f arczynski przedstawit porzqdek posiedzenia, ktory

zostal przyjqty jed noglosn ie.

Ad. 3

Starosta - Antoni Janf arczynski poinformowal o nastqpujqcych sprawach.

- 27 grudnia 2016 r. wojewoda mazowiecki zatwierdzil listg zakwalifikowanych
wnioskow o dofinansowanie zadan w ramach Programu Gminnej i Powiatowej



lnfrastruktury Drogowej, zadanie dot. dokonczenia ul. Przemyslowej w Minsku Maz.
znalazlo sig na 3 pozycji idotacja wynosi 1.007.817 zl. Na liscie tej znajduje siq 17
zadan, a lqczna kwota na dofinansowanie na drogi powiatowe to 62.016.550 zt
- w dniu 30 grudnia 2016 r. przekazana zostata dotacja na zadanie inwestycyjne
w szpitalu.
- Minister Rozwoju i Finansow wyznaczyl nowy termin rozpalrzenia wniosku
dotyczqcego zwrotu nienaleznie pobranej kwoty subwencji oswiatowej za 2012 r.
(10.02.2017 r.).

Ad.4
Naczelnik Wydzialu Srodowiska i Rolnictwa - Stanislaw Smater powiedziat, ze

wojt Gminy Dobre wystqpit o wyrazenie opinii nt. projektu ,,Programu Ochrony
Srodowiska dla Gminy Dobre do roku 2020". Wyjasnil, ze projekt zostal
przeanalizowany przez pracownikow Wydzialu i wszelkie zgloszone uwagi zostaiy na
biezqco poprawione. Dodal, ze projekt jest kontynuacjq dotychczasowego programu.
Kolejno odczytal projekt uchwaly w sprawie wyrazenia opinii dotyczqcej projektu
,,Programu ochrony Srodowiska dla Gminy Dobre do roku 2020"; przeprowaozono
glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial sig
jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 469/17 w sprawie wyrazenia opinii
dotyczqcej projektu ,,Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy Dobre do roku
2020".

Ad. 5
Z-ca dyrektora SPZOZ - Czeslaw Mazek powiedzial, ze zadania realizowane

w przychodni zostalo zakonczone i oddane do uzytkowania, stopniowo uruchamiane
sE gabinety w wyremontowanej czqsci, Jezeli chodzi o pawilon to obiekt ma
pozwolenie na u?ylkowanie, przeszedl pozytywnie odbior przez wszystkie sluzby,
odebrany przez inwestora. W dniu 30 grudnia 2016 r. zostaly zaplacone ostatnie
zobowiqzania w stosunku do wykonawcy. Uruchomienie medyczne obiektu planowane
jest w I kwartale. Teren wokol inwestycji zostal uporzqdkowany. Dodat, ze w tym
tygodniu bqdzie znana kwota, ile z dotacji uda siq wykorzystac. Wyjasnil, ze rownolegle
szykowane jest ostateczne rozliczenie, ktore powinno byc zrealizowane w ciqgu 21 dni
od wykonania rzeczowo-finansowego. Po wykonaniu rozliczerl w pieruuszej kolejnosci
uruchomione zostanq bloki operacyjne i OlT, a ponadto trzeba bqdzie dodatkowo
wyposazyc w niezbgdne meble i uzyskac zgodg Sanepidu na medyczne
wykorzystanie.
Ponadto p, czeslaw Mazek poinformowal, 2e wyKonawca mial jednego
podwykonawcg, ktory realizowal/+ robot z tego kontraktu (w tym byl sprzgt), a on mial
16 podwykonawcow. Do tego dochodzi 3 wykonawcow poprzednich etapow
i 4 wykonawcow, klorzy realizowali ten obiekt na podstawie oddzielnych umow (m.in.
rozbudowa rozdzielni, dostawa ups-ow, budowa stacji trafo).

Starosta - Antoni JanTarczynski zwrocil sig z pytaniem, co z postgpowaniem
sqdowym odnosnie naprawy dachu na budynku pawilonu.

Dyrektor SPZOZ - Artur Wiqckowski powiedzial,2e sprawa byla odroczona, bo
mecenas byl chory, a nie ma jeszcze informacji o nowym terminie.
Nastgpnie powiedzial, 2e kontrakt podpisany zostal na I polrocze 201T r.,
wynegocjowano jedynie lo,2e przesungli5my z nadwykonanych punktow z ginekologii
i poloznictwa, nie na OlT, a na Oddzial Wewnqtrzny. Nie zostaly przesuniqte na



chirurgig, bo planowany jest remont tego skrzydla szpitala, wiqc nie ma sesnu
zwigkszac tam kontraktu, gdyz trzeba bqdzie trochq ograniczyc funkcjonowanie tego
oddzialu. Wyjasnil, ze kontrakt jest na poziomie I polrocza 2016 r. i stanowi 26 mln zl.
Dodal, 2e nie wiemy jak bqdzie wyglqdato dofinansowanie. Prawdopodobnie
otrzymamy catq kwotg na wszystkie podstawowe oddziaty. Bqdq prawdopodobnie
zabezpieczone Srodki na podwy2ki dla pielggniarek o m-ca wrzesnia (kolejna transza
400 zl). Srodki dla pielqgniarek placone sq 1at<o dodatek ijest to uzaleznione od
istnienia kontraktu (nie sq wlqczone w podstawq wynagrodzenia).
Dyrektor SPZOZ poinformowal, 2e przygotowywane jest rozporzqdzenie w sprawie
minimalnego wynagrodzenia poszczegolnych zawodow w sluzbie zdrowia. Przez
okres 4 lattrzeba bgdzie dojsc do minimalnego wynagrod zenia.
Ponadto poinformowal, 2e na Oddziale Wewnqlrznymjest petne oblozenie, wszystkie
lo2ka sq zajgte. W zwiqzku z otwarciem pawilonu nie przewidywany jest wzrost obsady
chirurgow.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocila siq o ustalenie konkretnego terminu do
kiedy bqdq zgromadzone wszystkie potrzebne do rozliczenia na dzien 15 stycznia
2017 r.

Z-ca dyr. - Czestaw Mazek zaproponowal termin 9 stycznia.
Starosta Antoni Jan Tarczynski poruszyla temat zamknigcia roku

i przewidywanej straty w kwocie 3.267.221 zl i przekracza amorlyzacjq o 912.221 zl.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, ze wynika lo z tego, ze trzeba bylo zarejestrowac

nadwykonania, ktore sq szczegolnie w lecznictwie szpitalnym 2,6 mln zl, a nie zostaly
zapiacone przez NFZ. WyjaSnil, 2e szpital nie moze odmawiac udzielania pomocy
pacjentom, ale w tym roku trzeba bqdzie ograniczyc planowe przyjqcia.
Poinformowal,2e skierowat wniosek o negocjacje w tej sprawie,2eby ewentualnie
pokryc przynajmniej czqsciowo te nadwykonanra.
Ponadto wyjasnil, 2e bqdzie bardzo restrykcyjnie, jesli chodzi o podstawowq opiekq
zdrowotnq, gdy2 przerzucalq swoje koszty na szpital, wystawiajqc skierowania, a sami
nie przeprowadzajq diagnostyki. Stwierdzil, 2e gdyby NFZ zaplacrl za nadwykonania
to strata bylaby minimalna i nie przekroczyla amortyzacji.

Starosta powiedzial, ze taki wynik finansowy powoduje uruchomienie pewnych
procedur. Zasugerowat, aby odbylo sig spotkanie Rady Spotecznej, na ktorym
czlonkowie zostallby poinformowani co dalej bqdzie robione.

Dyrektor - Artur Wigckowski powiedzial, 2e pod koniec stycznia zorganizowane
zostanie posiedzenie Rady Spolecznej, na ktorym przedstawiona zostanie pelna
i n fo rm a cj a w r az dalszym i m ozl iw y mi dzialan I a m L

Skarbnik Powiatu zwrocila uwagQ na wzrost o 128.000 zlw zuLyciu materialow
ienergii, wzrost o 615.000 zl w ustugach obcych oraz w wynagrodzeniach o kwotg
751.000 zl.

Dyrektor wyjasnil, 2e wzrost w uslugach obcych spowodowany jest
konieczno6ciq przeprowadzenia duzej iloSci napraw sprzqtu, natomiast
w wynagrodzeniach spowodowane jest tym, ze przyjgto m.in. 3 lekarzy na Oddziale
Wewngtrznym,2 na chirurgii, natomiast nie nastqpil wzrost zatrudnienia, jesli chodzi
o pielggniarki, czy administracjg. Poinformowal rowniez, ze nie dziaNa tomograf, ale
postanowiono nie naprawiac go ze wzglgdu na bardzo duzy koszt (kilkaset tysigcy
ztotych)

Ad. 6
Naczelnik Wydziatu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski

przedstawit projekt uchwaly w sprawie przekazania na rzecz Miasta Stolecznego



Warszawy nieruchomoSci polozonych w Warszawie Wesolej, zalqtych pod ulice
Niemcewicza, 1 Praskiego Pulku, Armii Krajowej i Wspolnq, stanowiqcych drogi
powiatowe. Dodal, 2e dotyczy to przekazania 12 nieruchomosci. Nastqpnie
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedzial sig jednogtosnie,

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 470/17 w sprawie przekazania na rzecz
Miasta Stolecznego Warszawy nieruchomoSci potozonych w Warszawie
Wesolej, zajqtych pod ulice Niemcewicza, 1 Praskiego PuNku, Armii Krajowej
i Wspolnq, stanowiqcych drogi powiatowe.

Ad. 7
Skarbnik Powiatu przedstawila projekty uchwal w sprawie udzielenia

upowaznieh dyrektorom powiatowych jednostek organizacyjnych, Komendantowi
Powiatowemu Paristwowej Strazy Pozarnej i Powiatowemu Inspektorowi Nadzoru
Budowlanego Minsku Maz. WyjaSnila, ze uchwaly dotyczq zaciqgania w 2017 r.
zobowiqzan z tytutu umow, ktorych realizacja w roku nastqpnym jest niezbgdna do
zapewnienia ciqgtoSci dzialania jednostki, gdy termin zaplaly upiywa w roku
nastqpnym.

Nastgpnie Zarzqd Powiatu jednoglo6nie podjql nastgpujqce uchwaty:

- Nr 471117 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Gimnazjum i Liceum
OgolnoksztaNcqcego im. Polskiej Macierzy Szkolnej w Mifisku Mazowieckim.

'Nr 472117 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Zespolu Szkol Nr 1

im. Kazimierza Wielkiego w Mirisku Mazowieckim
- Nr 473117 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi ZespoNu Szk6N
Zawodowych Nr 2 im. Powstaf cow warszawy w Mirisku Mazowieckim
- Nr 474117 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi ZespoNu Szkol
Ekonomicznych w Minsku Mazowieckim
- Nr 475117 w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi ZespoNu Szkol
Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim

- Nr 476/17 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Centrum KsztaNcenia
Zawodowego i Ustawicznego w Mirisku Mazowieckim

' Nr 477117 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi ZespoNu Szk6t
im. Marii SkNodowskiej-Curie w Minsku Mazowieckim
- Nr 478i17 w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol
Specjalnych im. Janiny Porazinskiej w lgnacowie
- Nr 479117 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Poradni
Psycholog iczno-Pedagog icznej w M i risku Mazowiecki m
- Nr 480117 w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Poradni
Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku
- Nr 481117 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Powiatowego
Centrum Pomocy Rodzinie w Mirisku Mazowieckim
- Nr 482117 w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Domu Dziecka
w Falbogach



- Nr 483/17 w sprawie udzielenia upowa2nienia zastgpcy
Pomocy SpoNecznej 5w, Jozefa w Mieni

dyrektora Domu

- Nr 484/17 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Domu Pomocy
Spolecznej ,,Jedlina" w Mieni

- Nr 485/17 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Domu Pomocy
Spolecznej w Kqtach

- Nr 486/17 w sprawie udzielenia upowa2nienia dyrektorowi Powiatowego
Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku Mazowieckim
- Nr 487/17 w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Powiatowego Urzgdu
Pracy w Minsku Mazowieckim

- Nr 488/17 w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog
Powiatowych w Mirisku Mazowieckim

- Nr 489/17 w sprawie udzielenia upowaznienia Powiatowemu Inspektorowi
Nadzoru Budowlanego w Minsku Mazowieckim
- Nr 490/17 w sprawie udzielenia upowaznienia Komendantowi Powiatowemu
Panstwowej Stra2y Pozarnej w Minsku Mazowieckim.

Ad. 8
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie ustalenia

planu dochodow i wydatkow jednostkom budzetowym, planu finansowego zadan
z zakresu administracji rzqdowej oraz planu finansowego dochodow podlegajqcych
przekazaniu do budzetu panstwaw 2017 roku.

Nastqpnie przeprowadzono glosowanie nad projektem uchwaly w sprawte
ustalenia planu dochodow i wydatkow jednostkom budzetowym, planu finansowego
zadan z zakresu administracji rzqdowej oraz planu finansowego dochodow
podlegajqcych przekazaniu do budzetu panstwa w 2017 roku. Czlonkowie Zarzqdu
gtosowa I i nastgpujqco :

- Starosta - Antoni Janf arczynski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjgciem uchwafy,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaly.
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie bylo, nieobecny p. t-ukasz Bogucki.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 491117 w sprawie ustalenia planu
dochodow i wydatkow jednostkom bud2etowym, planu finansowego zadan
z zakresu administracji rzqdowej oraz planu finansowego dochodow
podfegajqcych przekazaniu do budzetu panstwa w 2017 roku.

Ad. 9
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk omowita projekt uchwaly w sprawie ustalenia

harmonogramu realizacji dochodow i wydatkow budzetu Powiatu Minskiego na
I kwartal 2017 r. Wyjasnrla,2e na I kwarlal poziom dochodow zalo2ony zostal
w wys. 26,0 o/o i poziom wydatkow w wys.20,610/o.

Przeprowadzono glosowanie nad projektem uchwaNy w sprawie ustalenia
harmonogramu realizacji dochodow i wydatkow budzetu Powiatu Minskiego na
I kwaftal 2017 r,



Czlonkowi e Zarzqdu gtosowa I i nastqpujqco:
- Starosta - Antoni Janf arczynski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Pfochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaly,
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych siq nie byto, nieobecny p. l-ukasz Bogucki.

Zarzqd Powiatu podjql uchwatg Nr 492117 w sprawie ustalenia
harmonogramu realizacji dochodow i wydatk6w bud2etu Powiatu Miriskiego na
I kwartat 2017 r.

Ad. 10
Starosta powiedzial, ze kolejne posiedzenia odbgdq sig 9 stycznia i 23 stycznia

br. o godz. 9.00.
Poinformowal,2e spotkanie podsumowujqce potowg kadencji Rady Powiatu odbgdzie
siq 27 stycznia br.

Starosta - Antoni JanTarczyr'rski powiedzial, 2e w dniu 20 stycznia br. koriczy
sluzbq Komendant Powiatowy Panstwowej Strazy Po2arnej - Jarostaw Ufnal.

N aczel n ik Wydzialu Gospoda rki N ieruchomo6ciam i - Wojciech Osinski powrocil
do pisma jakie wpfyngto z Handlowo-Uslugowej Spoldzielni Osob Prawnych
,,samopomoc chlopska" w warszawie z propozycjq sprzedazy na tzecz powiatu
minskiego prawa uzytkowania wieczystego nieruchomo6ci oraz wlasnoSci budynku
zlokalizowanego przy ul. Matej 6 w Minsku Mazowieckim, Wyjasnit, ze Spoldzielnia
przyslala kolejne pismo z propozycjq ceny 3,5 mln zl, klora moze zostac rozloaona na
raty,

Po analizie Zarzqd Powiatu stwierdzit, ze nie jest zainteresowany kupnem
nieruchomo6ci.

Ad.11
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski

Wicestarost a - Krzy szlof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


